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ZÁKLADNÍ A MATEŘSKÁ ŠKOLA ŽELEČ 
Želeč 66, 391 74 Želeč, IČO: 70988218 
 
 
 
 
 
 

ŠKOLSKÁ RADA - ZÁPIS č.1/2021 

 

Datum: 30.9.2021 

Přítomni: M. Kostečková, J. Cílková, L. Suchá, L. Rypáček, J. Houdek, Š. Dvořáková, J. Podlahová, M. Vaněk 

Omluveni: Jakub Houdek 

Hosté: P. Cába 

Ověřovatel zápisu: L. Rypáček 

Program jednání:  

1. Zahájení činnosti nové školské rady, volba předsedy, místopředsedy a zapisovatele 

2. Schválení výroční zprávy, jednacího řádu a školního řádu 

3. Různé  

 

ad 1. 

V souladu s § 167, ods.7 školského zákona svolal ředitel školy Mgr. Petr Cába první zasedání nové školské 

rady, která se bude konat pravidelně 2x ročně. Byla tak zahájena činnost nové školské rady pro další funkční 

období pro rok 2021/2022. 

➢ Volba předsedy školské rady na další funkční období: 

Školská rada zvolila Ing. Milana Vaňka předsedou školské rady na další funkční období. 

HLASOVÁNÍ: z 8 přítomných – 7 pro – 0 proti – 1 zdržel se 

➢ Volba místopředsedy školské rady na další funkční období: 

Školská rada zvolila Ing. Luboše Rypáčka místopředsedou školské rady na další funkční období. 

HLASOVÁNÍ: z 8 přítomných – 7 pro – 0 proti – 1 zdržel se 

➢ Volba zapisovatele školské rady na další funkční období: 

Školská rada zvolila Šárku Dvořákovou zapisovatelkou školské rady na další funkční období. 

HLASOVÁNÍ: z 8 přítomných – 7 pro – 0 proti – 1 zdržel se 
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ad 2. 

➢ Schválení Výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2020/2021 a Jednacího řádu 

Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy ve školním roce 2020/2021 a Jednací řád. 

Školní řád a klasifikační řád beze změn, v případě změn proběhne aktualizace a nové schválení. 

HLASOVÁNÍ: z 8 přítomných – 8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

ad 3. 

➢ Různé  

Pan ředitel informoval o zápisech do ZŠ a MŠ a nastínil organizaci školního roku 2021/2022.  

Základní školu v tomto roce navštěvuje celkem 80 žáků. U zápisu do 1. třídy bylo celkem 21 dětí, z toho 18 

jich bylo přijato a 3 žákům byla docházka odložena. V současné době je pouze 1 žák vyučován za pomoci 

jednoho pedagogického asistenta, který je zaměstnán na poloviční úvazek. 

Mateřskou školu Želeči v tomto roce navštěvuje celkem 64 dětí. U zápisu do 1. třídy bylo 15 dětí a všechny 

byly přijaty.  

Mateřskou školu Hlavatce v tomto roce navštěvuje celkem 26 dětí. U zápisu do 1. třídy bylo 7 dětí a všechny 

byly také přijaty. 

Vyučování je zabezpečeno učiteli s plnou kvalifikací. Anglický jazyk se žáci povinně vyučují od 3. třídy, což 

zajišťují dvě vyučující rovněž s plnou kvalifikací. Učitelé se pravidelně účastní kurzů a seminářů pořádaných 

akreditovanými vzdělávacími středisky. 

Aktivity:  

- V letošním školní roce bude opět probíhat mezinárodní spolupráce s polskou základní školou 

v Legionowu.  

- Nadále bude škola s přispěním obce provozovat angličtinu „What´s English“ s rodilým mluvčím 

- Žáci se opět budou účastnit sportovních, dopravních, výtvarných a dalších soutěží 

- Zúčastníme se také projektů: Děti do bruslí, Zdravé zuby, Školní mléko, Ovoce do škol, Škola 

v přírodě, která se bude týkat dětí ze 3.-5.ročníku, Hravé lyžování 

- Plavecký výcvik bude letos opět obnoven (3.a 4. ročník povinně) v bazénu v Táboře 

- Škola i školka opět nabídne mnoho zájmových kroužků 

- Společné akce pro rodiče a děti jsou opět připraveny a zároveň se připravují besedy na různá 

témata v případě zájmu rodičů 

M.Kostečková za všechny vyučující děkovala za skvělou spolupráci a pomoc panu Rypáčkovi a panu Vaňkovi 

v době uzavření škol a zároveň chválila také rodiče za přístup k on-line výuce. 

Bylo také diskutováno téma „Šikana na školách“. Preventistka paní učitelka M.Kostečková se tomuto 

tématu pravidelně věnuje a všechny děti jsou informovány, opakují se základní pravidla slušného chování, 

čeho se mají děti vyvarovat a co mají hlásit. V případě jakýchkoliv problémů se kdykoliv mohou děti obrátit 

na všechny učitele a vše se případně řeší a vysvětluje mezi žáky. V případě potřeby jsou do školy přizvány i 

rodiče. Prozatím se na škole nemusela řešit žádná větší šikana. V budoucnu by škola ráda uspořádala 

besedu na téma „Kyberšikana“ nejen pro žáky, ale hlavně pro rodiče. 

 
V Želči dne 30.9.2021 
 
Zapsala: Šárka Dvořáková 
Ověřil: Luboš Rypáček  


